
Referat af generalforsamling GF Knolden 
7. februar 2024 

 
1. Valg af dirigent 

Peter Toft vælges. Dirigenten fastslår, at generalforsamling er lovlig og 
beslutningsdygtig. 
 
Jesper Nielsen tager referat 
 

2. Formanden aflægger beretning 
Formandens beretning var forud for generalforsamlingen gjort tilgængelig for 
medlemmer på knolden.net. 
Formandens beretning blev godkendt af generalforsamlingen. 
 

3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab 
Foreningens årsregnskab 2023 var forud for generalforsamlingen gjort tilgængeligt for 
medlemmer på knolden.net. 
Årsregnskab 2023 blev godkendt af generalforsamlingen. 
 

4. Indkomne forslag 
 
4.1 Bestyrelsen havde foreslået, at der fortsættes med begrænset 
      græsslåning ved søen samt at der hertil indkøbes en fingergræs-  
      klipper til kr. 6.500,00. 
      Forslaget blev vedtaget af generalforsamlingen. 
 
4.2 Bestyrelsen havde foreslået, at der opsættes stærekasser ved søen 
      til en anslået pris på kr. 3.000,00 
      Forslaget blev vedtaget af generalforsamlingen. 
 
4.3 Foreningens vedligeholdelsespligt (ukrudt/glatføre) på stierne ved 
      Ulvefodvej og Multebærvej blev diskuteret. Bestyrelsen har forsøgt 
      at indhente tilbud, men det er ikke nemt grundet opgavens 
      begrænsede karakter. Der er fortsat ikke indgået aftale med nogen. 
      Der blev diskuteret frem og tilbage. 
      Generalforsamlingen besluttede at bestyrelsen fortsætter arbejdet med at  
      søge en løsning 
 

  



 
5. Budget 2024 

 
5.1 Bestyrelsen havde foreslået uændret vederlag på kr. 2.500,00 til formand og 
      kassereren og kr. 300,00 til øvrige bestyrelsesmedlemmer. 
      Forslaget blev vedtaget. 
 
5.2 Bestyrelsen havde foreslået uændret kontingent på kr. 300,00. 
      Forslaget blev vedtaget. 
 
Der var på forhånd udsendt et udkast budget for år 2024, gjort tilgængeligt på 
Knolden.net. 
 
Udkast til budget udviser et overskud på kr. 5.500,00. Som følge af 
generalforsamlingens beslutninger ændres udkast til budget til: 
 

 
 

6. Valg af formand 
Jesper Faurholm har meddelt, at han ikke genopstiller. Synne Hoch blev valgt med 
akklamation. 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmmer 
Peter Toft genopstiller ikke. Anders Krieger blev valgt med akklamation. Anders blev 
valgt for et år. 
Som følge af Synne Hoch´s overgang fra menigt medlem til formand havde 
bestyrelsen stillet forslag om valg af Kurt Worsøe som menigt medlem. Kurt Worsøe 
blev valgt med akklamation for 2 år. 
 

8. Valg af 2 bestyrelses suppleanter 
Peter Toft og Jesper Faurholm blev valgt med akklamation. 
 

9. Valg af 2 revisorer 
Steen Schüsler og Heino Sayk blev genvalgt med akklamation 
 

10.  Valg af to revisorsuppleanter 
 Morten Jakobsen og Else Boe blev valgt med akklamation. 
 

11.  Der forelå intet til behandling under eventuelt 
 


